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Από το υπ’ αριθ. 22/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 677/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση τροποποίησης & συμπλήρωσης της αριθ. 331/2001 
απόφασης Δ.Σ. περί έγκρισης νέου Εσωτερικού Κανονισμού 
Υπηρεσιών της Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής 
Κοινωνικής Ανάπτυξης (ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.). 

 
       Σήμερα 7 Νοεμβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-11-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Παπαστεργίου Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Ορφανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης. 
3) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 679/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Η. 
Σοφιανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 680/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Η. 
Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 681/2005 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Δ. Δάσκαλος, Α. Τσιάρας και 
αποχώρησε ο κ. Γ. Τροχόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 686/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Χ. Ντόβας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 691/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Χιονίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.  
 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια  ο πρόεδρος εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-11-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής : 
 Το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημ. Επιχ. Τοπ. Πολιτ. Κοιν/κής Ανάπτυξης 
Δήμου Βέροιας  με την 53/2005 απόφασή του ενέκρινε την τροπ/ση  Εσωτερικού 
Κανονισμού Υπηρεσιών. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 283 του Π.Δ. 410/95 
«Δημοτικός και Κοινοτικός Κώδικας», οι κανονισμοί που συντάσσονται από το Δ.Σ. 
της  Επιχείρησης και εγκρίνονται από το Δημοτικό Συμβούλιο είναι: α)Ο Εσωτερικός  
Κανονισμός  Υπηρεσιών με τον οποίο καθορίζονται η οργάνωση, η διάρθρωση κ.λ.π. 
β) Ο Κανονισμός  Διαχείρισης. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
την τροπ/ση Εσωτερικού Κανονισμού Υπηρεσιών της Δημοτικής Επιχείρησης Τοπ. 
Πολιτ. Κοιν/κής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ΄ αριθ. 53/2005 
απόφαση του δ/κού συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής 
Κοινωνικής Ανάπτυξης (ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.), με την οποία εγκρίνεται η τροποποίηση 
του Εσωτερικού Κανονισμού Υπηρεσιών, όπως ειδικότερα αναφέρεται στην 
παραπάνω απόφαση της δ/κού συμβουλίου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Ζητήσαμε και πήραμε την έγκριση για την προκήρυξη των θέσεων 
των 5 τεχνικών που χρειαζόμαστε στο Χώρο Τεχνών, και συγκεκριμένα στη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ, για τη λειτουργία του χώρου των κτιρίων. Αλλάζουμε τα κριτήρια και 
τα προσόντα πρόσληψης αυτών των εργαζομένων. Είναι 2 τεχνικοί σκηνής, 1 
τεχνικός ήχου, 1 ηλεκτρολόγος φωτιστής κι  ένας επιμελητής μουσικής. Ζητούμε την 
τροποποίηση του κανονισμού προσωπικού της ΔΕΤΟΠΟΚΑ προκειμένου να 
προσληφθούν αυτοί οι τεχνικοί. 

Δελαβερίδης: Ποια είναι η αναγκαιότητα του εκτάκτου; 
Δήμαρχος: Εχουν λήξει οι συμβάσεις των τεχνικών και αν δεν προκηρύξουμε 

σύντομα τις θέσεις θα μείνουμε χωρίς τεχνικούς σ΄ αυτούς τους χώρους, κάτι που 
νομίζω κανείς δεν το θέλει. Την Παρασκευή μου το έφεραν κι εμένα από τη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ και η πρόσκληση είχε φύγει την Πέμπτη. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις επί του εκτάκτου. 
Κουρουζίδης: Όχι δεν είναι έκτακτο κε Πρόεδρε, κι αν είναι, αποδεικνύει πώς 

λειτουργεί αυτός ο χώρος εκεί. Αλίμονο αν φτάνουμε να κάνουμε τέτοιες προσλήψεις 
γιατί δεν γνωρίζουμε πως αύριο θα μας φύγουν και θα έχουμε πρόβλημα κι 
ερχόμαστε στο Δημοτικό Συμβούλιο για τροποποίηση του κανονισμού. Δεν 
καταλογίζω στο συγκεκριμένο θέμα πως έχει ευθύνη ο Δήμαρχος αλλά η 
συγκεκριμένη υπηρεσία θα έπρεπε να είχε βρει πιο μπροστά αυτό το πρόβλημα ώστε 
να έρθει ως τακτικό και να το συζητήσουμε. Δεν συμφωνώ διότι μ΄ αυτό τον τρόπο 
υιοθετούμε αυτές τις παραβάσεις που γίνονται από κάποιους συγκεκριμένους 
υπηρεσιακούς που δεν κάθονται να δουλέψουν. Θα πρέπει, και είναι μία πολιτική 
στάση που θέλω να κρατήσω, να δώσουμε το μήνυμα στους συγκεκριμένους 
εργαζόμενους ότι πρέπει να λειτουργούν σωστά. Το πρόβλημα Δήμαρχε είναι από την 
υπηρεσία και πρέπει να το δείτε το θέμα γιατί δεν μπορείτε να μας φέρνετε τέτοιου 
είδους θέματα να ψηφίζουμε. 

Ουσουλτζόγλου: Η ευθύνη είναι βεβαίως της πολιτικής διοίκησης αλλά θα 
συμφωνήσω απόλυτα για το έκτακτο γιατί πραγματικά είναι ένα μείζον ζήτημα. 

Δήμαρχος: Θα πω στην τμηματάρχη προγραμματισμού της ΔΕΤΟΠΟΚΑ πως 
θα έπρεπε να είχε επισημάνει το πρόβλημα στον διευθυντή της κ. Καμπούρη και να 
φέρει νωρίτερα αυτό το θέμα. Εγώ αναλαμβάνω την πολιτική ευθύνη αλλά και η ίδια 
θα πρέπει, ως υπηρεσιακός παράγων,  να αναλάβει αντίστοιχα τη δική της ευθύνη. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 



Ουσουλτζόγλου: Δεν θ’ απαντήσω στην καινούργια πρόκληση γιατί δεν θα 
πέσω σ΄ αυτό το επίπεδο. Αρκετές φορές επηρεάστηκα και εκνευρίστηκα αλλά δεν θα 
χαραμίσω τον εαυτό μου σ΄ αυτού του είδους τις παρεμβάσεις. Ξέρουμε απόλυτα 
όλοι μας, και κυρίως οι ίδιοι οι εργαζόμενοι, πού βρίσκονται οι ευθύνες και βάζω 
τελεία. Το θέμα επείγει και πρέπει να ψηφιστεί. Ο,τι έχει σχέση με εργαζόμενους, 
εμάς θα μας βρίσκει σύμφωνους. Οι ευθύνες όμως είναι αποκλειστικά δικές σας. 

Δήμαρχος: Δεν χρειάζεται να εκνευρίζεται η κα Ουσουλτζόγλου γιατί 
κατάλαβαν και οι συνάδελφοι δημοτικοί σύμβουλοι και οι συμπολίτες που 
παρακολουθούν, ποιανού είναι η ευθύνη. Αρα σωστά είπε ο κ. Κουρουζίδης για την 
υπηρεσία αν κι εγώ δεν έχω κανένα παράπονο γιατί σωστά λειτουργούν και η κα 
Ουσουλτζόγλου και ο κ. Καμπούρης αλλά αυτό τους ξέφυγε. Τι να κάνουμε, να τους 
πάρουμε τα κεφάλια τώρα; 

Ουσουλτζόγλου: Είναι γνωστό σε όλους, όχι μόνο στις υπηρεσίες του Δήμου 
και στα δημοτικά και νομικά πρόσωπα, ότι για οτιδήποτε συμβαίνει, ακόμη και για 
την τουαλέτα, ερωτάται ο Δήμαρχος. Ο Δήμαρχος λοιπόν, παρότι γνωρίζει ότι 
προσωπικά δεν έχω καμία αρμοδιότητα επί του θέματος και παρότι γνωρίζει ότι το 
θέμα θα είχε τεθεί από την κα Πρόεδρο της συγκεκριμένης επιχείρησης, προσπαθεί 
να μετατοπίσει ευθύνες. Είναι ατυχής η προσπάθεια και να μην παίζουμε πολιτικά 
παιχνίδια εδώ μέσα γιατί περιμένει κόσμος και πρέπει να τον σεβαστούμε. 

Δήμαρχος: Δεν μ΄ ενδιαφέρει πόσες φορές πηγαίνει στην τουαλέτα η κα 
Ουσουλτζόγλου αρκεί να δουλεύει τον χρόνο που πρέπει να δουλεύει. 

Κουρουζίδης: Αρνούμαι να ψηφίσω εξαιτίας της όλης διαδικασίας που 
ακολουθήθηκε, δηλ. να έρθει ως έκτακτο το θέμα και όχι επί της ουσίας. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου να συζητηθεί 
εκτάκτως το θέμα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 23 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, 
Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 
Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης. 

Κατά της πρότασης  ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Κουρουζίδης. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης. 
Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία προχωρούμε στη συζήτηση εκτάκτως του 

θέματος. Ερωτήσεις. 
Μιχαηλίδης: Αν μπορείτε κε Δήμαρχε να επαναλάβετε λίγο το σκεπτικό. Θα 

πρέπει να γίνει τροποποίηση του κανονισμού για να μπορέσουν να προσληφθούν οι 
συγκεκριμένοι εργαζόμενοι; 

Δήμαρχος: Για να προβλεφθούν οι θέσεις και όχι τα συγκεκριμένα πρόσωπα. 
Θα γίνει κανονική προκήρυξη κι εφόσον οι συγκεκριμένοι έχουν τα κριτήρια που 
ορίζει αυτή, τότε θα  προσληφθούν. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Μου προκαλεί εντύπωση ότι πρόκειται να γίνει μία τροποποίηση 

του κανονισμού για να μπορέσουν να εργασθούν κάποιοι συνδημότες μας στις 
συγκεκριμένες θέσεις. Εφόσον λοιπόν πρόκειται να γίνει τροποποίηση γιατί δεν 
υπήρχαν οι συγκεκριμένες θέσεις στη δημοτική επιχείρηση, πώς λοιπόν ήταν 
καλυμμένες οι θέσεις με προσωπικό των ίδιων θέσεων; Αυτό έρχεται να επιβεβαιώσει 
κάτι που είχα πει σε παλαιότερα συμβούλια πως βάζατε ανθρώπους που ήταν από 
προγράμματα του ΟΑΕΔ και δούλευαν σαν οδηγοί  ή γραμματειακή υποστήριξη ενώ 
δεν προβλεπόταν από τον κανονισμό. Πρέπει λοιπόν να κάνατε μία συνολική 
τροποποίηση του κανονισμού και του οργανογράμματος για να ξέρουμε τελικά τι 
θέσεις δικαιούνται και που. Πώς λοιπόν εργαζόταν  άνθρωποι στις συγκεκριμένες 
θέσεις ενώ δεν ήταν προβλεπόμενες από τον κανονισμό; 

Δήμαρχος: Οι συγκεκριμένοι δούλευαν άλλοι στο ΚΠΠΕ και άλλοι στη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ ενώ τώρα βάζουμε και τις 5 θέσεις στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Σε λίγο καιρό, με 



τον καινούργιο κώδικα επίκειται η ενοποίηση των ομοειδών επιχειρήσεων και τότε θα 
τα συζητήσουμε. Σ΄ ένα χρόνο από τη δημοσίευση θα φέρουμε θέματα και θα 
κάνουμε καινούργιους κανονισμούς, καινούργιες θέσεις και γενικά θα 
ανασυγκροτήσουμε τις επιχειρήσεις. Με τα προγράμματα του ΟΑΕΔ 
προσλαμβάνονταν προσωπικό με τις θέσεις που υπήρχαν. Όταν ψηφιστεί ο κώδικας, 
η ΔΕΤΟΠΟΚΑ θα είναι ο κορμός της ενοποίησης. 

Πουλασουχίδης: Κε Πρόεδρε ψήφισα λευκό στην πρόταση του κ. Δημάρχου 
για το έκτακτο θέμα γιατί έχω την αίσθηση πως για να έρθει αυτό το θέμα στο Δημ. 
Συμβούλιο απαιτείται προδικασία. Για τον λόγο αυτό θα ψηφίσω λευκό και επί της 
ουσίας γιατί δεν είμαι προετοιμασμένος να τοποθετηθώ. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, 
Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 
Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Κουρουζίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 4-11-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 331/2001 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε ο νέος 
Εσωτερικός Κανονισμός Υπηρεσιών της Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής 
Κοινωνικής Ανάπτυξης (ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.). 
3.- Την αριθ. 53/2005 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της παραπάνω 
επιχείρησης. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 119 και 283 (παρ. 1) του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την τροποποίηση και συμπλήρωση της αριθ. 331/2001 απόφασής 
του, περί έγκρισης του νέου Εσωτερικού Κανονισμού Υπηρεσιών της Δημοτικής 
Επιχείρησης Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης (ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α.), 
σύμφωνα με την αριθ. 53/2005 απόφαση του διοικητικού της συμβουλίου, ως εξής: 
 Στην παράγραφο 4.2 του άρθρου 3 του παραπάνω Κανονισμού, στον Τομέα 
παραγωγής-Τεχνικός παραγωγής: 

1) Προσθέτει στη στήλη ‘θέση εργασίας’ τις παρακάτω ειδικότητες, ως εξής:  
 

 
ΘΕΣΗ 

ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ 

ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ 

ΕΙΔΙΚΕΣ ΓΝΩΣΕΙΣ-
ΕΜΠΕΙΡΙΑ 

Τεχνικός 
σκηνής 

ΥΕ 1 3 χρόνια τουλάχιστον 
εμπειρία αποκλειστικά 
σε συνεδριακό κέντρο-
θέατρο, επαγγελματικό 
δίπλωμα οδήγησης Γ΄ 
κατηγορίας. 

Τεχνικός 
σκηνής 

ΥΕ  1 Πτυχίο τεχνικής 
επαγγελματικής σχολής, 
ειδικότητα μηχανολόγου 
της κατεύθυνσης 
Συγκολλήσεων και 
Μεταλλικών 



κατασκευών, 3 χρόνια 
τουλάχιστον εμπειρία 
αποκλειστικά σε 
συνεδριακό κέντρο-
θέατρο, επαγγελματικό 
δίπλωμα οδήγησης Β΄ 
κατηγορίας. 

Τεχνικός 
΄Ηχου 

ΔΕ 1 3 χρόνια τουλάχιστον 
εμπειρία αποκλειστικά 
σε συνεδριακό κέντρο-
θέατρο, επαγγελματικό 
δίπλωμα οδήγησης Γ΄ 
κατηγορίας. 

Επιμελητής 
μουσικής 

ΔΕ  1 Πτυχίο ανωτέρων 
θεωρητικών μουσικής, 3 
χρόνια τουλάχιστον 
εμπειρία ως 
προγραμματιστής Η/Υ 
και χειριστής-
συντηρητής 
ηλεκτρονικού 
εξοπλισμού συνεδριακού 
κέντρου-θεάτρου 
(μηχανήματα ήχου, 
μεταφραστικών 
μηχανημάτων), πολύ 
καλή γνώση αγγλικών, 
μέτρια γνώση 
γερμανικών. 

2) Αντικαθιστά  στη στήλη ‘θέση εργασίας’ την ειδικότητα «Τεχνικός 
ηλεκτρολόγος» σε «Ηλεκτρολόγος» και στη στήλη ‘Ειδικές γνώσεις-εμπειρία ορίζει  
τα προσόντα της παραπάνω θέσης, ως εξής: 
 

ΘΕΣΗ 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 
ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ 

ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ 

ΕΙΔΙΚΕΣ ΓΝΩΣΕΙΣ-
ΕΜΠΕΙΡΙΑ 

Ηλεκτρολόγος  Πτυχίο ΤΕΙ - 
ηλεκτρολογία 

1 ΄Αδεια ηλεκτρολόγου 
Β΄ τάξης, 3 χρόνια 
τουλάχιστον εμπειρία 
αποκλειστικά σε 
συνεδριακό κέντρο-
θέατρο, τουλάχιστον 
καλή γνώση της 
αγγλικής γλώσσας 
υποχρεωτικά. 

 
 Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 331/2001 απόφασή του.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  677 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Κ. Πουλασουχίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Τσιάρας 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος   

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-11-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ  
 


